



July 25, 2022

CITY OF WINNIPEG CONSTRUCTION NOTICE

TO: RESIDENTS AND BUSINESSES OF JOHN FORSYTH ROAD

**RE: 2022 LOCAL SIDEWALK RENEWALS
JOHN FORSYTH ROAD FROM THORNEWOOD AVENUE TO BROTMAN BAY
(EASTSIDE)**

Please be advised that construction on John Forsyth Road from Thornewood Avenue to Brotman Bay will begin soon.

Construction Start Date:

Week of July 27th, 2022

Duration:

Approximately three weeks, weather permitting

The work on John Forsyth Road will include;

- Concrete sidewalk renewals
- Curb renewals where required
- New curb ramps and;
- Boulevard restoration.

Traffic and Access Management

During construction, one lane of local access traffic will be maintained and parking will be removed. Pedestrian access to all residences and businesses will be maintained.

Additional Information

Garbage and Recycling will continue to be picked up at the regular times and location. We ask that you continue to place your bins out on collection day. The contractor will relocate the bins for collection as needed. Please mark your address on the bins so our crews can return them to the correct address.

Those with accessibility needs, moving requirements, underground appurtenances, such as sprinkler systems, lighting cables, etc. within six meters (20 feet) of the street curb line or questions about the project, are asked to contact Erik Hansen at 204-918-4367, during regular working hours.

We recognize that this project will cause some inconvenience and disruption and we thank you for your understanding and patience during construction.

Sincerely,

Erik Hansen, C.E.T.
Technology Services Branch

cc Markus Chambers, Councillor – St. Norbert – Seine River Ward
R. Weibel - City of Winnipeg, Public Works Department, Engineering Division
D. Mikulik - City of Winnipeg, Public Works Department, Customer Services Division

For more information on this major construction project:

Visit winnipeg.ca/publicworks or call 311

City File No. 22-E-01 | Tender No. 205-2022 | J&D Penner Ltd. Ph: 204.895.8602



**Public Works
Travaux publics**

July 25, 2022

J. Dooley - Public Works Department, Director's Office
311@winnipeg.ca

For more information on this major construction project:
Visit winnipeg.ca/publicworks or call 311

City File No. 22-E-01 | Tender No. 205-2022 | J&D Penner Ltd. Ph: 204.895.8602



Le 25 juillet 2022

AVIS DE CONSTRUCTION DE LA VILLE DE WINNIPEG

DESTINATAIRES : RÉSIDENTS ET ENTREPRISES DU CHEMIN JOHN FORSYTH

OBJET : RÉFECTION DES TROTTOIRS LOCAUX DE 2022
CHEMIN JOHN FORSYTH, DE L'AVENUE THORNEWOOD À LA BAIE
BROTMAN (CÔTÉ EST)

Veillez noter que les travaux sur le chemin John Forsyth, de l'avenue Thornewood à la baie Brotman, commenceront bientôt.

Début des travaux : Semaine du 27 juillet 2022

Durée : Environ trois semaines, si les conditions météorologiques le permettent

Les travaux sur le chemin John Forsyth comprendront :

- la réfection des trottoirs en béton;
- la réfection des bordures, au besoin;
- l'aménagement de nouveaux bateaux de trottoir;
- la remise en état des terre-pleins.

Gestion de la circulation et de l'accès

Pendant les travaux, une voie restera accessible à la circulation locale et le stationnement sera interdit. L'accès piétonnier aux résidences et aux entreprises sera maintenu.

Renseignements supplémentaires

La collecte des déchets ménagers et du recyclage aura lieu aux heures et aux endroits habituels. Nous vous demandons de continuer à sortir vos chariots quand votre jour de collecte est venu. L'entrepreneur déplacera les chariots pour la collecte au besoin. Veuillez indiquer votre adresse sur les chariots de sorte que les équipes puissent les rapporter à la bonne adresse.

Si vous avez des besoins spéciaux en matière d'accessibilité, si vous déménagez, si vous avez des canalisations souterraines (système d'arrosage, câbles d'éclairage, etc.) en deçà de 6 mètres (20 pieds) de la bordure de la chaussée, ou si vous avez des questions sur le projet, veuillez communiquer avec Erik Hansen, au 204-918-4367 pendant les heures de travail normales.

Nous reconnaissons que ce projet occasionnera des inconvénients et des dérangements, et nous vous remercions de votre compréhension et de votre patience pendant les travaux.

Veillez agréer l'expression de nos sentiments distingués.

Erik Hansen, T.A.I.
Direction de la technologie

c.c. Markus Chambers, conseiller de Saint-Norbert–Rivière-Seine

Pour en savoir plus sur ce grand projet de construction,
visitez winnipeg.ca/travauxpublics ou composez le 311.

Dossier de la Ville n° 22-E-01 | Offre n° 205-2022 | J&D Penner Ltd. Tél. : 204-895-8602

Le 25 juillet 2022

R. Weibel, Division de l'ingénierie, Service des travaux publics, Ville de Winnipeg
D. Mikulik, Division des services à la clientèle, Service des travaux publics, Ville de Winnipeg
J. Dooley, Bureau de la direction, Service des travaux publics
311@winnipeg.ca

Pour en savoir plus sur ce grand projet de construction,
visitez winnipeg.ca/travauxpublics ou composez le 311.

Dossier de la Ville n° 22-E-01 | Offre n° 205-2022 | J&D Penner Ltd. Tél. : 204-895-8602